
Protokół Nr 29/08
Z posiedzenia Komisji  Budżetu, Planowania i Finansów odbytego w dniu 15.12.2008r. Początek 
posiedzenia godz. 16.30 zakończenie 18.30
Obecni Członkowie Komisji :
1.Anna Klepacz -  
2.Piotr Tyrawa   -
3.Kordian Kosowski  -nieobecny
4.Tadeusz  Bierowski  -
5.Genowefa Pohoska – 

Nieobecni usprawiedliwieni:  
Nieobecni nieusprawiedliwieni:

Obecni spoza grona Członków Komisji: 
 1.Skarbnik UM- M. Ławer
 2..Pani Grażyna Nawalaniec
 3. Przew. RM – T. Cwynar
 4. Burmistrz Miasta – M. Górecki
 5. Pan Henryk Płoński

Porządek obrad : 
1. Omówienie projektu budżetu na rok 2009.

2. Sprawy różne.

Streszczenie przebiegu obrad

Ad1.
Przed szczegółowym omówieniem planu budżetu na rok 2009 Pan Skarbnik podkreślił, że główną 
przesłanką przy  jego konstrukcji było zachowanie płynności finansowej tj. aby wydatki bieżące 
pokrywały się z dochodami bieżącymi. Zaznaczył też, że budżet jest tak budowany, aby jednostki 
organizacyjne miały zapewnione środki budżetowe na działalność bieżącą .Dalej Pan Skarbnik 
stwierdził ,że rok 2008 zostanie zamknięty nadwyżką budżetową, która będzie rozdysponowana w 
roku 2009  m.in. na zadania zgłaszane przez radnych i mieszkańców. Następnie został omówiony 
ogólny plan budżetu miasta na rok 2009,w którym zakłada się dochody w wys. 22.388.122 zł w 
tym:
-dochody bieżące w wys. 20.968.122 zł.
-dochody majątkowe w wys. 1.420. 000 zł.
oraz wydatki w wys. 23.458. 122 w tym:
-wydatki bieżące w wys. 20910.473 zł.
-wydatki majątkowe w wys. 2.547.649 zł.
Planowane dochody budżetu miasta prawie w całości zostaną wykorzystane na wydatki bieżące. 
Tak więc wydatki  inwestycyjne zaplanowane w wys. 2.547.647 zł będą pokryte z dochodów 
bieżących, dochodów majątkowych oraz z kredytu bankowego. Pan Skarbnik podkreślił, że środki z 
budżetu państwa  na utrzymanie pomocy społecznej są coraz mniejsze. Dalej zostały omówiony 
szczegółowo 
plan dochodów i wydatków budżetowych na rok 2009 w/g działów , rozdziałów i paragrafów.
W dyskusji nad planem budżetu na rok 2009 Pan Tyrawa poruszył problem niskich nakładów na 
naprawę ulic i chodników. Pan Burmistrz w odpowiedzi zaznaczył, że w roku 2009 będzie 
naprawiana w całości ulica Jeleniogórska. Nawierzchnia zostanie położona przez firmę „Skanska”, 
a chodniki z pieniędzy miasta uzyskanych za zajęcie pasa drogowego przez w/w  firmę. Podkreślił 



też, że w roku 2009 będzie się sukcesywnie naprawiać nawierzchnię tych ulic ,przy których trwają 
prace wodno- kanalizacyjne. Dalej radny  Bierowski  pytał, czy  w planie budżetu zostały ujęte 
wydatki związane z oświetleniem wskazanego wcześniej odcinka ul. Jagiellońskiej. Pan Skarbnik 
zapewnił ,że uwzględniono tę potrzebę w budżecie. Następnie pan Burmistrz zabrał głos w sprawie 
projektu budowy parkingów obejmującego ulicę Bema, Reja, Szkolną i Sienkiewicza. Podkreślił, że 
zostanie zlecone opracowanie tego projektu, a jego celem  jest poprawa bezpieczeństwa 
mieszkańców.
 Komisja Budżetowa w dalszej dyskusji nad budżetem zajęła stanowisko wobec nadwyżki 
budżetowej kształtującej się w wys. około 3 mln zł. Stwierdziła, że sposób wykorzystania tej 
nadwyżki powinien być określony w planie budżetu na rok 2009.Pan Skarbnik na zakończenie 
pierwszego czytania planu budżetu na rok 2009 podkreślił ,że prace związane z nim ciągle  trwają 
chociażby w związku z tym ,że nie został jeszcze zamknięty rok budżetowy.
Ad2.
Pan Burmistrz przedstawił Panią Grażynę  Nawalaniec, która złożyła swoją kandydaturę na 
stanowisko Skarbnika Miasta w związku z przejściem na emeryturę obecnego Skarbnika Pana M. 
Ławera. Pan Burmistrz zaznaczył, że Pani Nawalaniec została wybrana spośród trzech kandydatów.
Pani Grażyna Nawalaniec w krótkiej prezentacji omówiła swoje dotychczasowe doświadczenia 
zawodowe, w tym przygotowanie i kompetencje do pełnienia funkcji skarbnika.
Komisja Budżetowa w oparciu o uzyskane informacje od Pana Burmistrza i Pani Grażyny 
Nawalaniec nie wnosi zastrzeżeń co do Jej kandydatury na stanowisko Skarbnika Miasta Kowary.
Na zakończenie posiedzenia Przewodnicząca w porozumieniu z członkami Komisji Budżetowej 
ustaliła termin następnego spotkania w dniu 29.12. 08r o godz. 11.30.Na tym zakończono 
posiedzenie Komisji.

Protokołowała                                                   Przewodnicząca Komisji 
                                                                                           
G. Pohoska                                                                 G. Pohoska


